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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 29. května 2023 

I. Chod fakulty: 
➢ termín letního setkání kolegia - 14. 7.; 
➢ doc. Francán: 

- dr. Pácl a MgA. Vlčková končí své pedagogické působení na fakultě 30. 6. 2023; 
- 25. – 26. 5. proběhly velmi úspěšně klauzury Scénografie; 
- doc. Francán představil zásady manuálu pro předsedy habilitačních komisí a předsedy komisí 

ke jmenování profesorem; v této souvislosti doc. Průchová navrhuje promovat termíny konání 
habilitačních/profesorských řízení na sociálních sítích fakulty; 

- doc. Francán podepsal za fakultu otevřený dopis k podpoře pokračování výstavby nového 
koncertního sálu; 

➢ doc. Průchová: 
- OP JAK Podpora rozvoje excelence v sociálních a humanitních vědách – doc. Průchová 

seznámila přítomné s detaily výzvy a informacemi z jednání s Marcelem Karusem z Hyb4City, UK 
(za DF účast doc. Chládková); pror. Hlavica – požadavek na dodání námětů pro jednání s AMU do 
18. 6. 2023;  

- informace o dalším vývoji, týkajícím se předání výsledků projektu TA ČR J. Vrbkové do RIV; 
kontrolou v systému VaVER bylo rektorátem zjištěno, že nebyly předány, resp. Byl zamítnut 
transfer výsledků rovněž u projektů L. Repašské a K. Jebavé; Mgr. Šimková řeší s kanceláří 
TA ČR; doc. Průchová řeší s M. Kokešem (schůzka k úpravě záznamů ve VaVER 2. 6.); 

- projekt Teatrum.online (hlavní řešitelka K. Jebavá), zaměřený na transfer znalostí z projektu 
TA ČR směrem k cílové skupině uživatelů – pedagogů SŠ, byl odeslán na Ministerstvo kultury 
(NPO, Kreativní učení); 

- setkání zástupců rektorátu, DF a HF k tématům novely FRVČ a poměru dělení prostředků 
z DKRVO na FRVČ a fakulty proběhne 2. 6.;  

- Gender quality plan – byla nově nominována studentka Mgr. Holbeinová (po odstoupení 
studentky Mgr. Ondrové); 

- akreditační spis k doktorskému studijnímu programu byl dne 25. 5. projednán senátem fakulty; 
doc. Průchová vyslovila poděkování členům senátu za komentáře; následně bude dáno 
k projednání Umělecké radě fakulty; 

- 2. 6. v 10,00 se sejde oborová rada DSP – mj. bude probrán standard školitele; 
- RUV – informace ze schůzky s Bc. Drlíkovou a Mgr. Hofmanovou; nově jsou navrženy tři termíny 

sběru dat: 1.10., 1.12., 5. 1.; 
- doc. Hlavica zaslal návrh definice uměleckého výzkumu k okomentování proděkanům; na úrovni 

DF bude projednáno v širším plénu zainteresovaných osob do konce června; 
- KD projednalo možnosti úhrady nákladů na proofreading přeložené publikace dr. Rekové 

a shodlo se, že nebude financováno, ale řešeno s budoucím vydavatelem; 
➢ doc. Zetel: 

- festival Sítko – doc. Zetel pozitivně informoval o shlédnutých projektech; 
- doc. Zetel prezentoval návrh propojení NFJK s Horáckým divadlem Jihlava – možnost inscenování 

původní hry, případně koprodukce (poskytnutí prostoru a základního technického zázemí); 
- DRD – doc. Zetel navrhnul rozdělení jednání na tři části, ideálně 40 min. dlouhé: 
o I. část – hodnocení uplynulé sezóny – hodnotí doc. Šotkovský za dobrovolné účasti letošních 

absolventů a studentů, kterých se týká nadcházející sezóna; 
o II. část – sezóna AR 2023/24 za přítomnosti budoucích absolventů; 
o III. část – jednání členů DRD a případných dalších pedagogů bez přítomnosti studentů; 
KD souhlasí; 

➢ doc. Strnad: 
- doc. Strnad informoval o jednání s pror. Valovou nad tématy, týkající se zápočtového týdne, který 

je třeba přesně definovat, aby vyhovoval zákonu; v zápočtovém týdnu bude zrušen pevný rozvrh 

 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., doc. MgA. Michal Zetel, Ph.D., 
doc. Ing. David Strnad, Ing. Mgr. Alena Valentová, Mgr. Klára Viková. 

Omluvena: doc. MgA. Blanka Chládková. 
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a zápočty budou systematicky rozděleny do tří týdnů dle své povahy; 
- vliv rekonstrukce Astorky na Harmonogram AR bude třeba projednat na poradě pedagogů; 

➢ Ing. Mgr. Valentová: 
- byly dokončeny personální rozhovory, zpětná vazba bude předána děkanovi; 
- vzniká přehledová tabulka odměn/honorářů za členství v komisích; v ideálním případě 

by začátkem roku děkan stanovil výši honoráře, aby se postupovalo jednotně; 
➢ děkan odsouhlasil žádost MgA. Novotné o možnost uspořádání v přízemních prostorách Astorky 

seminář České Orffovy ve dnech 15.-16.9.; studenti a pedagogové JAMU mají možnost se akce 
účastnit zdarma. 

II. Zahraniční oddělení: 
➢ 4. 6. v 19:30 proběhne ve Sklepní scéně DHNP promítání filmu ukrajinských studentů, na kterém 

pracovali v letošním akademickém roce. 
 

 

 

 

  
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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